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ZÁPISNICA 

zo 8. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Rimavská Baňa, 

ktoré sa konalo dňa 4.10.2023 (streda) o 17.00 hodine 

v zasadacej miestnosti na poschodí Obecného úradu v Rimavskej Bani 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Miesto konania: zasadačka Obecného úradu Rimavská Baňa 

 

Program rokovania: 

1. a) Otvorenie 

b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Kontrola uznesení 

5. Návrh VZN o určení výšky príspevku v materskej škole a v školských zariadeniach zriadených 

obcou Rimavská Baňa  

6. Návrh VZN o vyhradení miest a ustanovení podmienok na umiestnenie volebných plagátov na 

verejných priestranstvách na území obce Rimavská Baňa počas volebnej kampane 

7. Návrh Smernice Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Rimavská Baňa 

8. Žiadosť Základnej školy o dofinancovanie odchodného 

9. Prekrytie rigola pri parkovisku z rozpočtu obce 

10. Predaj majetku vo vlastníctve obce parcela KN C 1128/4 výmera 1013 m2, parcela KN C 1128/5 

výmera 1061 m2, parcela KN C 1128/6 výmera 1122 m2 všetky zastavaná plocha a nádvorie 

a podmienky obchodnej verejnej súťaže 

11. Predaj majetku vo vlastníctve obce parcela KN C 301/1 záhrada o výmere 1047 m2 a podmienky 

obchodnej verejnej súťaže 

12. Predaj majetku vo vlastníctve obce KN C 56/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 699 m2, KN C 

56/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 169 m2, rodinný dom súpisné číslo 38 postavený na 

parcele KN C 56/1 a rodinný dom súpisné číslo 37 postavený na parcele KN C 56/1 určené na 

konanie o odstránení stavby 

13. Zámenná zmluva nehnuteľností s Ing. Lukáš Belko a Martina Belková 

14. Odpustenie návratnej finančnej výpomoci – oznámenie 

15. Interná smernica Pracovný poriadok zamestnancov obce Rimavská Baňa 

16. Projekt Komunitné centrum Rimavská Baňa 

17. Dotácie BBSK na rok 2024 

18. Harmonogram kultúrnych podujatí na rok 2024 

19. 20. výročie založenia Mikroregionu Sinec Kokavsko 

20. Interpelácie poslancov 

21. Záver 

 

K bodu 1 a) 

Osme zasadnutie obecného zastupiteľstva vo volebnom období 2022-2026, ktoré sa konalo 

v zmysle schváleného harmonogramu 4. októbra 2023 o 17:00 hod., zvolala, viedla a otvorila starostka 

obce Rimavská Baňa Mgr. Elena Polóniová v zmysle ustanovenia § 12 ods. 1 zákona č. 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v z.n.p..  

Starostka informovala, že zasadnutie obecného zastupiteľstva (ďalej len „OZ“) je zo zákona 

verejné. Pozvánka bola dňa 28.9.2023, doručená poslancom OZ, jeho konanie bolo vyhlásené 

v miestnom rozhlase, oznámené prostredníctvom obecných SMS, ďalej bola zverejnená na úradnej 

tabuli a na webovom sídle obce v zákonom určenej lehote.  
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Privítala prítomných poslancov (podľa prezenčnej listiny). Konštatovala, že na začiatku zasadnutia 

boli prítomní 5 poslanci (z počtu 7) a tak bolo od začiatku rokovania obecné zastupiteľstvo uznášania 

schopné. Poslanec Peter Rapčan Mgr. Dovalová sa vopred zo zdravotných dôvodov ospravedlnili. 

 

K bodu 1 b) 

Za zapisovateľku zápisnice bola určená Ing. Jana Oravcová a za overovateľov zápisnice a uznesení 

prítomní poslanci Vladimír Foľk a Ján Račák. 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 104/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 2  

Starostka obce poslancom OZ predložila spolu s pozvánkou na plánované 8. zasadnutie aj návrh 

programu, ktorý obsahoval 21 bodov.  

Poslanci OZ nemali k programu žiadne návrhy na zmenu programu.  
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 105/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 3 

Starostka obce navrhla schváliť za členov návrhovej komisie poslancov Ing. Alcnauerovú a Jána 

Kubaliaka. 

Návrh členov návrhovej komisie bol poslancami schválený.  
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 106/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

Ing. Jana Alcnauerová následne predniesla k už prerokovanému bodu 1 b) a 2 návrhy znenia 

uznesení na hlasovanie. 

 

K bodu 4 

V tomto bode starostka obce vyhodnotila plnenie uznesení z predchádzajúceho 7. zasadnutia a 

informovala OZ, že: 

Uznesením č. 95/2023 – OZ schválilo opravu regulácie potoka Repno z finančných prostriedkov 

obce – uznesenie nesplnené – obec v období plánuje zabetónovanie vymytých častí potoka. 

 Uznesením č. 98/2023 – OZ schválilo zámer zámeny prebytočného majetku obce od rod. Belkovej 

– uznesenie splnené – obec zverejnila v zákonnej lehote zámer na zámenu pozemkov z dôvodu 

hodného osobitného zreteľa a o samotnej zámennej zmluve bude rokovanie prebiehať v bode 13.  

Uznesením č. 100/2023 – OZ schválilo rozdelenie parciel stavebných pozemkov v areáli školy, trvalú 

prebytočnosť majetku a prípravu verejnú obchodnej súťaže, kde podmienky súťaže prejednávali na 

minulo týždňovom pracovnom stretnutí – uznesenie splnené – Geometrický plán č. 51423707-31/2023 

je v katastri nehnuteľností zapísaný. V deň rokovania o bode 10 budú poslanci rokovať o podmienkach 

verejnej obchodnej súťaže na predaj prebytočného majetku obce.   
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 107/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 5  

 V tomto bode starostka obce informovala o vypracovanom a zverejnenom návrhu VZN č. 3/2022 

z dôvodu prijatia protestu prokurátora a výhrade voči čl. II o určení bankových účtov na prijímanie 

príspevkov za stravu v školskej kuchyni, materskej škole a školských zariadeniach zriadených obcou. 

Návrh nového VZN s odstránenými výhradami bol zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce 

v zákonnej lehote 15 dní pred 8. zasadnutím OZ.  

Poslanci OZ prerokovali návrh na prijatie nového VZN č. 2/2023 a pôvodné VZN č. 3/2022 

schválili zrušiť.  
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 108/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 
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K bodu 6 

 Starostka obce pripomenula, že na predchádzajúcom 7. zasadnutí poslanci OZ zrušili VZN 

č. 5/2015 o vymedzení miest na umiestňovanie volebných plagátov v čase volebnej kampane na 

základe protestu prokurátora č. Pd 63/23/6609-2. V odôvodnení protestu prokurátora došlo v platnom 

VZN k prideleniu kompetencií starostu obce a poslancov OZ nad rámec zákona a to pri stanovení 

oprávnených osôb na kontrolu dodržiavania ustanovení VZN. Ďalej informovala, že návrh nového 

VZN s odstránenými výhradami, bol zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle obce v zákonnej 

lehote 15 dní pred 8. zasadnutím OZ.  

Poslanci prerokovali a schválili znenie nového VZN 1/2023 o vyhradení miest a ustanovení 

podmienok na umiestňovanie volebných plagátov na verejných priestranstvách na území obce 

Rimavská Baňa počas volebnej kampane.  
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 109/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 7 

Téma tohto bodu bola o predloženom návrhu Smernice Zásad hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce Rimavská Baňa. Návrh rozsiahlej zmeny smernice bol podrobne prerokovaný na 

pracovnom stretnutí finančnej komisie a poslancov. Starostka obce informovala, že návrh vnútorného 

predpisu – smernice, ktorý bol prerokovaný je reakciou na novelu zákona, ktorá vstúpi do platnosti od 

1.11.2023. Táto novela si vyžaduje zosúladenie s pravidlami verejnej obchodnej súťaže a sprísňuje 

podmienky súťaže ako aj pravidlá nakladania s majetkom obce a to v zmysle Zákona o obecnom 

zriadení a Zákona o majetku obcí a iných. Ďalej pokračovala, že účelom smernice je zosúladenie 

s novelou a najmä posilnenie preferenciu súťažných foriem predaja a nájmu majetku obce a zvýšenie 

transparentnosti. Doterajšie slabšie pravidlá totiž umožňovali nakladať s majetkom obce nie vždy 

najvýhodnejšie pre obec.  

Poslanci OZ spoločne so starostkou diskutovali o limitoch pri rozhodovaní v súvislosti 

s majetkovými vecami a o ich právomoci rozhodovať nadpolovičnou väčšinou prítomných poslancov 

o hnuteľnom majetku a úkonoch v hodnote nad 5 000 €. Taktiež hovorili o právach rozhodovania 

starostu obce. 

Otázky poslancov a diskusia boli ohľadom vymožiteľnosti pohľadávok obce voči občanom s dlhmi. 

Starostka obce avizovala, že počas tohto volebného obdobia bude zameranie na exekúcie daňových 

a poplatkových neplatičov, aby sa predišlo vysokým nevymožiteľným sumám. 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 110/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 8 

K tomuto bodu riaditeľstvo ZŠ s MŠ Juraja Palkoviča doručilo žiadosť o navýšenie rozpočtu na 

vyplatenie odchodného zamestnankyni materskej školy p. Papovej, ktorá ukončila pracovný pomer dňa 

30.06.2023 po dosiahnutí dôchodkového veku. Starostka obce pokračovala, že z dôvodu zvýšenia 

platov pedagogických zamestnancov pri výkone práce vo verejnej službe, vyšlo odchodné pani 

Pappovej o 425,10 € vyššie, než bolo pôvodne predpokladané.  

Obecné zastupiteľstvo bez výhrad schválilo požiadavku na poskytnutie dofinancovania originálnej 

kompetencie obce vzniknutú v dôsledku zákonom stanoveného rozdielu výšky platu. 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 111/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 9 

Starostka obce v tomto bode informovala o cenovej ponuke p. Turisa na prekrytie hlbokého rigola 

pred evanjelickou farou, pri parkovisku pod kostolom. Cena jedného kusu je 265 €, celkovo treba 9 

kusov. Dodatočné náklady na dopravu 350 € za účelom pozinkovania roštov v Žiline. Celkové náklady 

na výrobu deviatich kusov roštov vrátane pozinkovania v Žiline predstavujú 2 735 eur.  

Poslanec I. Bagačka sa opýtal, ako budú vyrábané, keďže ide o dlhý rigol, ktorý budú prekrývať.  

Poslanci zdôraznili potrebu dôkladného upevnenia roštov, aby sa predišlo krádeži. 
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Starostka obce informovala, že rigol má dĺžku 7,5 metra a rošty budú vyrobené z dvojmetrových 

dielov za účelom ľahšej údržby a demontáže. Dizajn roštu by bol s ozdobným erbom obce na každom 

kuse.  

Poslanci schválili ponuku a zaslanie objednávky p. Turisovi.  
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 112/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 10 

Spoločne pokračovali bodmi o pripravovaných verejných obchodných súťažiach, vypracovaných 

za pomoci právneho poradenstva JUDr. Keletiho.  

Poslanci OZ prerokovalo predaj a podmienky verejnej obchodnej súťaže, ktorej predmetom sú tri 

prebytočné stavebné pozemky obce. Ide o nehnuteľnosti v k.ú. Rimavská Baňa, v areáli základnej 

školy na LV 211.  

Starostka informovala, že sú to parcely KN C 1128/4 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 

1013 m2, KN C 1128/5 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1061 m2, KN C 1128/6 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 1122 m2. Po dohode vychádzajúc z predchádzajúceho zasadnutia a pracovného 

stretnutia poslancov, bol vypracovaný návrh podmienok a znenie obchodnej súťaže na stavebné 

pozemky, ktoré obec predá výlučne na účel výstavby troch rodinných domov. Starostka prečítala 

hlavné podmienky. Stanovená minimálna cena za je 12 €/m2, pričom kupujúci musí túto sumu zaplatiť 

do 30 dní od schválenia ponuky. Pred ukončením obchodnej súťaže, je potrebné vložiť zábezpeku 

1 000 € na obecný účet, plus 240 € na náklady súvisiace s vypracovaním a vkladom kúpnych zmlúv. 

Poslanci OZ odsúhlasili termín súťaží. Uskutoční sa od 15.10.2023 do 15.11.2023, s 

vyhodnotením dňa 20.11.2023, kedy sa zídu v poobedných hodinách. Podmienkou je, že predajom 

bude mať obec počas prvých 7 rokov do 31.12.2030 predkupné právo a kupujúci budú povinní 

nahlásiť si trvalý pobyt na adrese parcely do 9 rokov od povolenia vkladu kúpnej zmluvy. Stavebné 

povolenie na výstavbu rodinného domu má byť do dvoch rokov od nadobudnutia účinnosti vkladu 

a stavba dokončená kolaudačným rozhodnutím do 5 rokov právoplatného stavebného povolenia.  

Poslanci OZ skontrolovali podmienky na ktorých sa na pracovnom stretnutí dohodli a následne 

schválili znenie verejnej obchodnej súťaže a jej vyhlásenie. Spoločne konštatovali, že komisia 

poslancov po administratívnej kontrole prijatých ponúk a splnenia podmienok, bude návrhy 

uchádzačov prerokúvať resp. prijímať na zasadnutí dňa 13.12.2023, potom budú uzatvorené kúpne 

zmluvy.  

Starostka obce informovala, že obecné zastupiteľstvo prijíma alebo neprijíma návrh uchádzačov, 

poslanci majú možnosť zamietnuť aj všetky návrhy a ukončiť verejnú súťaž bez predaja. Následne je 

možné opätovné vyhlásenie výzvy.  
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 113/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

K bodu 11  

Prešli k bodu ďalšej pripravovanej verejnej obchodnej súťaže, ktorá bola s dohodnutými 

podmienkami pripravená na predaj parcely vo vlastníctve obce KNC 301/1 záhrada o výmere 1047 m2. 

Starostka začala s informáciami o pripravených návrhoch tejto súťaže. Pred rokovaním a vyhlásením 

verejnej obchodnej súťaže je potrebné zrušiť predchádzajúce uznesenia týkajúce sa tejto parcely, ktoré 

pôvodne schvaľovali prenájom, nie predaj. Zmluva o prenájme bola schválená v roku 2015, ale k jej 

podpisu nedošlo. V roku 2016 bolo uznesenie proti predaju parcely. Parcela sa nachádza v pásme 

ochrannej zóny železníc a preto tam nebude možná výstavba.  

Poslanci diskutovali sa o predaji záhrady oproti Sojkovcom s výmerou 1047 m². Schválili 

podmienky súťaže predaja výlučne na účely využitia ako záhrada. Podmienky pre predaj zahŕňajú 

minimálnu ponúknutú cenu 4,50 €/m2, vklad 500 € na účet obce a úhradu 240 € za právne poradenstvo 

a vklad do katastra ešte pred ukončením súťaže. Ďalšou podmienkou, ktorú schválili je výhradné 

predkupné právo obce na pozemok do roku 2028, aby sa zabránilo jeho nákupu za účelom ďalšieho 

predaja.  
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Poslanci OZ odsúhlasili termín súťaže. Uskutoční sa od 15.10.2023 do 15.11.2023, s 

vyhodnotením dňa 20.11.2023, kedy sa zídu v poobedných hodinách. Návrhy uchádzačov sa budú 

prijímať resp. neprijímať na zasadnutí dňa 13.12.2023.  
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 114/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

  

K bodu 12 

Ďalší bod v téme poslednej verejnej obchodnej súťaže na nehnuteľnosti v k.ú. Rimavská Baňa na 

LV 163, vedené ako parcely KN C 56/2 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 699 m2, stavba 

rodinného domu so súpisným číslom 38. Ďalej nehnuteľnosti v k.ú. Rimavská Baňa na LV 211 vedené 

ako parcely KN C 56/1 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 169 m2, stavba rodinného domu so 

súpisným číslom 37.  

Zastupiteľstvo prerokovalo podmienky verejnej obchodnej súťaže na ulici Repno, bývalá „stará 

škola“ resp. „Ultisov dom“, pre predaj pozemkov určených na výstavbu nového rodinného domu. 

Stanovená minimálna kúpna cena je 7 000 €. Kupujúci je povinný zložiť zábezpeku 1 000 € a uhradiť 

obci náklady 240 € súvisiace s vypracovaním a vkladom kúpnych zmlúv. Kupujúci má aj povinnosť do 

dvoch rokov odstrániť existujúce stavby rodinných domov so súpisnými číslami 37 a 38, ktoré sú 

v zlom technickom stave a zabezpečiť si stavebné povolenie na novú výstavbu do dvoch rokov. Ďalšou 

podmienku je dokončenie nového rodinného domu vrátane kolaudácie do päť rokov odo dňa 

nadobudnutia právoplatnosti stavebného povolenia. Obec si vyhradila predkupné právo do 31.12.2032. 

Aby sa zabránilo jeho nákupu za účelom ďalšieho predaja bez vedomia obce.  

Poslanci OZ odsúhlasili znenie súťaže a rovnaké termíny pre súťaž ako u predchádzajúcich. 

Uskutoční sa od 15.10.2023 do 15.11.2023, s vyhodnotením dňa 20.11.2023, kedy sa zídu 

v poobedných hodinách. Návrhy uchádzačov sa budú prijímať resp. neprijímať na zasadnutí dňa 

13.12.2023.  
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 115/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 13 

Pokračovali témou zámennej zmluvy nehnuteľností par. č. 1132/8 o výmere 44 m2 vlastnené 

Ing. Lukášom Belkom a Martinou Belkovou, a par. č. 2010/90 o výmere 23 m2, ktoré vlastní obec 

Rimavská Baňa. Tento bod súvisí s Uznesením č. 98/2023 z predchádzajúceho zastupiteľstva. 

Starostka obce vysvetlila, že zámenná zmluva sa týka pozemkov pod plánovanou rekonštrukciou 

chodníka smerom do Rimavských Zalužian, konkrétne pri zákrute k MŠ. Parcela o výmere 44 m2, 

ktorá má byť vo vlastníctve obce je záhrada a obec ju následne bude musieť preklasifikovať. Ide 

o zámennú zmluvu, ktorá sa uzatvára z dôvodu hodného osobitného zreteľa so zámerom vysporiadania 

pozemkového vlastníctva verejného priestranstva – chodník. Pokračovala a objasnila, že táto zmena 

umožní obci dokončiť projektovú dokumentáciu pre rekonštrukciu chodníka. Na návrh rodiny 

Belkovej sa zámenná zmluva uzatvára bez vzájomných doplatkov. Zmluvné strany sa návrhom zmluvy 

dohodli, že všetky výdavky spojené s uzavretím zmluvy a vkladom do katastra nesie obec Rimavská 

Baňa. 

Poslanci OZ prerokovali priaznivé podmienky zámennej zmluvy, nemali voči uzatvoreniu 

zámennej zmluvy žiadne výhrady a v celom predloženom znení ju aj schválili. 
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 116/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 14  

Starostka informovala, že na základe uznesenia vlády Slovenskej republiky č. 459 z 13. septembra 

2023 bola Obci Rimavská Baňa odpustená návratná finančná výpomoc vo výške 11 540 €, ktorá bola 

poskytnutá v období pandémie kvôli výpadku podielových daní. Táto dočasná pôžička mala byť 

splatená do roku 2024, no teraz jej splácanie bolo odpustené. Táto informácia bola tiež široko 

medializovaná. 
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Poslanci zastupiteľstva pozitívne hodnotili túto správu, pretože to zlepší finančnú situáciu obce. 

Diskutovalo sa aj o potrebe plánovania budúceho rozpočtu a investičných zámerov, vrátane predaja 

stavebných pozemkov, ktoré by mohli prispieť ďalšími 50 tisíc eur.  

Poslanec Igor Bagačka navrhol rekonštrukciu vchodu obecného úradu ako súčasť úspor na kúrení. 

Poslanci pozitívnu správu zobrali na vedomie.  
Za: 5 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 117/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

Po prijatí uznesenia, sa poslankyňa Ing. Alcnauerová ospravedlnila a zo súkromných dôvodov 

opustila rokovanie 8. zasadnutia. Počet prítomných poslancov klesol na 4. 

 

K bodu 15 

Pokračovali oboznámením sa o novej internej smernice - pracovného poriadku zamestnancov obce 

Rimavská Baňa. Starostka obce požiadala Ing. Oravcovú, personalistku a mzdárku, aby poslancov 

informovala o aktuálnej situácii pracovného poriadku. 

Ing. Oravcová uviedla, že zamestnanci obecného úradu nie sú aktuálne v odborových zväzoch. Do 

roku 2018 boli v Odborovej organizácii mesta Hnúšťa avšak vyrokované priaznivé podmienky 

kolektívnej zmluvy boli priaznivé pre zamestnancov natoľko, že im bolo poskytované stravné aj v čase 

neprítomnosti zamestnanca v zamestnaní napr. sviatky, vyšetrenie, ošetrenie člena rodiny, a tiež aj v 

čase dočasnej aj dlhodobej práce-neschopnosti. Pre obec to bolo nehospodárne a nelogické. A aj 

z iných dôvodov obec od zväzu odišla. Súčasný pracovný poriadok bol prijatý v roku 2019.  

Ďalej pokračovala informáciou, že na spoločnom stretnutí zamestnancov obce dňa 25.08.2023 boli 

prerokované všetky navrhované úpravy tohto poriadku, vrátane dovolenky, ktorá je teraz vymedzená 

odlišne pre zamestnancov verejného sektora a ostatných zamestnancov podľa zákonníka práce. V obci 

sú do pracovných pomerov prijímaný projektoví zamestnanci v zmysle zákonníka práce. Zamestnanci 

majú podľa kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa pri výkone práce vo verejnom záujme nárok na 30 dní 

dovolenky, zatiaľ čo podľa zákonníka práce prináleží základná výmera 25 dní. Platí, že pre všetkých 

zamestnancov je jednotný ustanovený týždenný pracovný čas 37 ½. Na stretnutí bol tiež zvolený 

zamestnanecký dôverník, ktorý bude zastupovať zamestnancov v rokovaniach so zamestnávateľom.  

Poslanci zobrali informáciu o novom pracovnom poriadku na vedomie. 
Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 118/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 16 

Starostka obce požiadala Ing. Oravcovú, ktorá je zodpovedná za riadenie projektov v obci, aby 

poslancov informovala o aktuálnej situácii v komunitnom centre, ktoré momentálne neposkytuje 

sociálne služby.  

Ing. Oravcová uviedla, že projekt Splnomocnenca vlády pre rómske komunity mal pôvodne trvať 

do 6/2023, bol však predĺžený do 7/2023. Po ukončení pracovného pomeru s asistentkou pani Bc. 

Ďurišovou v 6/2023 a odchodom pani Bc. Korenyovej do dôchodku v 7/2023 ostala v mesiaci 8/2023 

v zamestnaní len pani Mgr. Cabanová.  

Pokračovala, informáciou. Obec sa zapojila do národného projektu "Spolu pre komunity" a splnila 

všetky požiadavky výzvy vyhlásenej Implementačnou agentúrou MPSVaR SR. Avšak kvôli tomu, že 

boli obsadené len jedna z minimálne požadovaných dvoch pozícií, nebolo možné refundovať mzdu za 

garanta.  

Napriek tomu bola obec v septembri zaradená do zoznamu schválených projektov a dňa 4.10.2023 

prijala zmluvu o spolupráci s implementačnou agentúrou. V rámci projektu sú refundované hodinové 

mzdy za skutočný výkon práce, zatiaľ čo výdavky spojené s prekážkami v práci sú na náklady obce 

alebo sú hradené z paušálnych výdavkov, ktoré predstavujú max 17% mesačných mzdových 

výdavkov. Na základe uvedeného pre realizáciu projektu, obec v najbližších mesiacoch uskutočnení 

transparentné výberové konania na všetky tri pozície t.j. odborného manažéra KC, komunitného 

pracovníka KC, pracovníka KC 
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Poslanci zobrali na vedomie informácie o postupoch realizácie projektu a o dôvodoch aktuálneho 

prerušenia poskytovania sociálnych služieb. 
Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 119/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 17 

Zamestnankyňa Ing. Oravcová v tomto bode zhrnula informácie o vyhlásených výzvach na 

poskytnutie dotácií z BBSK na rok 2024. Opísala dotácie na 1. Kultúrno-spoločenské akcie (VZN č. 

25/2014): Termín podania žiadosti je do 30.11.2023. Dotácie sú určené na akcie ako Juniáles, 

Stretnutie rodákov, príspevok po skúsenostiach cca 1 500 € a spolufinancovaním 10%; 2. Aktivity pre 

deti a mládež (VZN č. 36/2019): Podpora letných táborov s termínom podania do 30.11.2023, bez 

potreby spoluúčasti, s maximálnym príspevkom 600 €; 3. Regionálny rozvoj a cestovný ruch (VZN č. 

38/2019) má kategórie: a) Dotácie na rozvoj turistických trás a ochranu kultúrneho dedičstva s 

minimálnou výškou 3 000 € a maximálnou 10 000 €, termín podania do 31.10.2023. b) Obnova 

kultúrneho dedičstva, vrátane stavebných úprav a vydávanie odborných publikácií, s dotáciami od 

1 000 € do 3 000 €; 4. Rozvoj športu (VZN č. 44/2021): Rôzne kategórie vrátane materiálneho 

zabezpečenia, rekonštrukcie infraštruktúry a podpory talentovanej mládeže, s termínom predloženia do 

31.10.2023 a možným spolufinancovaním od 2 000 € do 10 000 €. 

Poslanci diskutovali o projektoch, ktoré by bolo možné predložiť. Schválili predloženie projektu 

v zmysle VZN č. 25/2014 na plánovanú akciu „Stretnutia rodákov 2024“ a tiež predloženie žiadosti 

v rámci VZN č. 38/2019 na rekonštrukciu studničiek na trase náučného chodníka Bojisko SNP 

Rimavská Baňa.  
Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 120/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 18 

 Poslanci OZ v tomto bode prerokovali návrh plánu harmonogramu kultúrnych podujatí v obci 

Rimavská Baňa na rok 2023, predložený zamestnankyňou M. Kubaliakovou. 

Spoločne určili schválenie termíny nasledovne: 3.2.2024 - Hasičský ples, organizovaný 

Dobrovoľným hasičským zborom pod vedením p. Rapčana, 10.2.2024 - Fašiangové stretnutie 

seniorov, 30.4.2024 – Stavanie mája bude v gescií miestnych chlapov, dobrovoľníkov a poslancov, 

24.4.2024 – 100 jarných kilometrov, ako spoločná akcia okolitých obcí Lehota nad Rimavicou, 

Rimavské Brezovo, Rimavská Baňa, 7.5.2024 – Vatra slobody, 31.5.2024 – Váľanie mája, taktiež 

v gescií miestnych chlapov, dobrovoľníkov a poslancov, 15.6.2024 – Stretnutie rodákov a obyvateľov 

obce Rimavská Baňa, 29.6.2024 Juniáles, na ktorom bude potrebná pomoc cca 30 dobrovoľníkov, 

September 2024 – Boje na hrbe podľa organizátorov Klubu vojenskej histórie (KVH), Október 2024 – 

Divadelné predstavenie v obci kultúrny program pre seniorov, 23.11.2024 – Katarínska zábava, 

06.12.2024 – Mikuláš, 7.12.2024 – Stolno-tenisový turnaj, 20.12.2024 - Vianočné trhy,  31.12.2024 – 

Novoročný ohňostroj.  

Starostka obce konštatovala, že akciu „Z úcty k Vám“ sme zmenili a pre seniorov urobíme kultúrny 

divadelný program v podaní divadelníkov z Tisovca.  Bude to o pestrý no náročný rok, kde by mala 

byť komisia športu k dispozícií a nápomocná pri plánovaní a organizovaní.  

Poslanci schválili plány a harmonogram akcií na rok 2024 na vedomie. 
Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 122/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 20 

Starostka informovala prijatej pozvánke na galaprogram k 20. výročiu založenia Mikroregionu 

Sinec-Kokavsko, ktorý sa koná 7.10.2023 v Dome kultúry v Hnúšti. Ako členov mikroregiónu 

pozývajú poslancov OZ. Pokračovala, že sa galaprogramu zúčastní ona aj pani Mgr. Geľová, ktorá má 

v programe vystúpenie s básňou „Sinec“ od Juraja Palkoviča. V rámci galaprogramu je pripravený 

bohatý program a pre pozvaných hostí pripravené občerstvenie.  

Poslanci zobrali informáciu o 20. výročí na vedomie dohodli, že z obce sa zúčastní 5 osôb.  
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Za: 4 Proti: 0 Zdržal sa hlasovania: 0 

K uvedenému bodu programu prijali poslanci uznesenie č. 123/2023, ktoré tvorí prílohu k tejto zápisnici. 

 

K bodu 20 

Poslanec Kubaliak otvoril interpelačnú diskusiu týkajúcu sa poškodeného chodníka pred rodinným 

domom, kde poškodenie spôsobili susedia, rodina Daniová, počas búrania starého domu. Spôsobili 

značné poškodenie a odstránili obrubník. Navrhol, že problém by vyriešil opravou aj on, náklady na 

materiál by hradila rodina Daniová. Skonštatoval, že tento stav chodníka treba vyriešiť do príchodu 

zimy pre bezpečnosť peších.  

Starostka uviedla, že súkromní majitelia pozemku už raz prisľúbili nápravu, ale stále chýba 

obrubník a terén je nerovný. Starostka plánuje zvolať majiteľov na obecný úrad na pohovor aby tento 

stav napravili. Riešenie situácie je komplikované, keďže ide o súkromný pozemok, a starostka tiež 

uvažuje o konzultácii so stavebným úradom. 

K bodu 21 

Na záver, po vyčerpaní programu rokovania 8. zasadnutia obecného zastupiteľstva vo volebnom 

období 2022-2026, starostka obce Mgr. Elena Polóniová poďakovala všetkým prítomným za účasť. 

Následne vyhlásila zasadnutie za ukončené o 18:45 hod.. 

 

Overovatelia zápisnice:  

 

 

Igor Bagačka 

 

 

 

Vladimír Foľk 

 

 

 

Zapisovateľka: Ing. Jana Oravcová 

 

 

Mgr. Elena Polóniová 

starostka obce 

 


